
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 19. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om næringsstofreducerende til-

tag.

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 19

Vil ministeren – givet at denne lov ikke sikrer en løbende reduktion i forureningen med

kvælstof frem til 42.000 t i 2027 - oplyse, hvordan ministeren vil hjælpe landmændene i

gang med at iagttage rettidig omhu i forhold til at begynde at reducere år for år, så man

ikke står med en kæmpe byrde til sidst i forløbet i 2024-2025 og kun har ganske få år til

at nå målet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Poll (ALT).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Christian.Poll@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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